

2009年

牛顿中文学校中国支教计划

学生资格

1. 年龄14岁以上，或就读于美国高中。
2. 目前或曾经是牛顿中文学校学生或担任助教。
3. 中文普通话流利，能够与中国师生交流，并在课堂上介绍美国情况。
4. 具有较强的独立生活能力，服从领队，遵守纪律，尊重他人。
5. 身体健康，能够适应长途旅行和艰苦生活条件。
6. 对此活动有明确的认识并自愿参加，认真准备面试和汇报，积极参加募捐等与支教相关的社区服务。
7. 补充：在满足以上条件的前提下，
 - a. 如果报名人数超额，优先较年长及未曾或较少参加回国支教的学生；
 - b. 如果报名人数不足，可以接受牛顿中文学校学生的亲友。

NCLS China Educational Support Program

Student Qualifications

1. Age 14 or above, or attending high school
2. Current or former NCLS student or teaching assistant
3. Fluent Mandarin speaker able to communicate with people and conduct presentations in classes at schools in China
4. Able to care for oneself, willing to follow group leaders, willing to obey rules, and respectful of others
5. In good health, able to travel and live in poor living conditions
6. Willing participation in the China Educational Support Program, including positive preparation for the interview and report, and active participation in fundraising and other activities
7. In addition to the requirements above,
 - a. if more than 10 students sign up, students who are older or have not participated in the program before have priority;
 - b. if less than 10 students sign up, siblings and friends of NCLS students may be accepted to participate.

支教工作小组